
Referat af bestyrelsesmøde – Torsdag d. 8. oktober 2015. 

 

Finn W. Andersen  

Paw Smed     

Claus Bonde Pedersen  Udeblev   

Karsten Nielsen    

Mikael Kjær    

Tina Sund Johannessen   Referent 

Helle Andersen    

  

 

Punkt 1.: Forrige referat godkendt. 

Punkt 2.: Post / Gennemgang fra Jan Myrup. 
Vi har ikke holdt møde siden februar måned – så der har været en del post, men ikke 
noget alvorligt. Vi har fået det officielle papir på at arealet hvor det nye depot er 
placeret er overdraget til Sortebakkehallerne. 

Punkt 3.: Ombygning af køkken / handicap-elevator / handicaptoilet. 
Vi besluttede i august måned at få lagt en ansøgning om penge ind til kommunen – 
så en gruppe udarbejdede projektet inkl. Budget og forelagde det for inviterede 
lokale politikere + KFU. Projektet blev taget godt i mod og ved de nylig afsluttede 
budgetforhandlinger for 2016 fik vi tildelt det ønskede beløb på DKK.: 700.000,-. Vi 
har derfor besluttet at sætte ombygningen i gang til start i maj måned 2016. Det 
resterende beløb kommer fra energimidler fra staten, tilgængelighedspuljen og 
handicaprådet. Vi har dog besluttet at forhøre en fundraiser om hvad det skal koste 
os at han/hun søger flere penge via fonde til os – har hørt fra kommunen at det er 
langt lettere at få flere midler nå kommunen bevilliger penge. (Denne opgave ligger 
hos Mikael Kjær- info om fundraiser fra Tina Sund) 

Punkt 4.: Økonomi. 
Vi og Jutlander Bank skal have budgettet for 2015/2016 fra Kresten. (Jan Myrup 
søger for at dette bliver sendt til Tina Sund) 
Vores økonomi er pt ok. 

Punkt 5.: Nyt lys i begge haller. 
Vi skal have anskaffet nyt LED lys i begge haller. Besparelsen vil være meget stor og vi 
afventer pt et tilbud fra Greenline. Der er 30 års fuld garanti. 



Punkt 6.: Parkeringsplads. 
Der bliver lavet nyt cykel, bus, bil parkeringssystem på hele pladsen i uge 42. Plan for 
hvordan det bliver fremover er vedhæftet. 

Punkt 7.: Udlejning. 
Den daglige udlejning af hallerne er gået lidt ned i denne sæson. Vi forsøger at hente 
det på udlejning i weekenderne. 

Punkt 8.: Copydan TV. 
Man skal nu betale afgift for at vise offentligt tv. Halbestyrelsesforeningen har 
forhandlet afgiften ned til 350,- pr. måned. Vi har meddelt at vi fremadrettet betaler 
fra september til april – det er de måneder hallerne er mest aktive. 

Punkt 9.: Brand. 
Vi har fået lavet den lovpligtige brand og elsikkerhedstest. Der skal være jord på alt 
el. Vi har skiftet et relæ til 8.000,- og samlet har testen kostet 18.000,-. 

Punkt 10.: Evt. 
Der var ikke nogen punkter. 

  

 Næste møde: Ikke aftalt. 

 

Mandag 12. oktober 2015. 

Tina Sund Johannessen  


